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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 05 martie 2020, 
în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 34 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 30, absentând doamna consilier județean Liliana 
Maria Turturoiu si domnii consilieri judeţeni Dan Drăguțoiu, Valerian Jinga și 
Adrian Ștefan, deci şedinţa este statutară.   
    La şedinţă au participat de drept dl Voica Ionel, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al 
unităţilor subordonate: dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia 
Juridică Administraţie Publică Locală, dl Alin Stoicea, director executiv Direcția 
Tehnică, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcția Economică, dna Zamfir 
Larisa, șef Serviciul Buget-Direcția Economică, dna Rădulescu Eliza, șef 
Serviciul Resurse Umane, dl Șovar Cătălin Ovidiu, șef Serviciul Monitorizare 
Lucrări Publice și Guvernanță Corporativă, dna Mincă Ana Maria, director 
executiv Direcția Asistență Medicală și Protecție Socială, dl Funie Constantin 
Cristinel, director Serviciul Public Județean de Pază și Ordine Argeș, dl Costel 
Nedelescu, consilier Preşedinte, dna Niculina Ciocănău, consilier Preşedinte, dna 
Anci Ionescu, consilier Preşedinte. 
 

     Înainte de citirea ordinii de zi au anunţat că nu vor participa la vot şi se vor 
abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii: 
Dl consilier județean Dorin Mărășoiu la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 69 și la la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 70. 
Dl consilier județean Marius Nicolae Manole la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi 
- Hotărârea nr. 72. 
Dl consilier județean Manuel Tică la punctul nr.7 de pe ordinea de zi - Hotărârea 
nr. 74. 

 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Bună ziua, așa după cum cunoașteți 
ordinea de zi a ședinței extraordinară de astăzi a avut în cadrul comisiilor 10 
proiecte de hotărâre. Întrucât proiectul 9 și proiectul 10 nu sunt finalizate și nu 
din cauza noastră, ci pur și simplu proiectanții în temeiul legal și în timpul 
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necesar nu au adus amendamentele solicitate de partea tehnică, vă propun să 
retragem de pe ordinea de zi, respectiv proiectul 9 și proiectul 10, urmând ca la 
prima ședință după ce ni se comunică oficial din partea proiectelor să le 
includem. Alte obiecții? Vă rog. 

Dl consilier județean Marius Postelnicescu – Domnule Președinte, la punctul 4 -
proiect de hotărâre privind achiziţionarea unor servicii juridice de 
consultanţă/asistare/reprezentare,  am studiat și eu și colegii mei și mai ales cei 
de la Comisia Juridică și am fi de părere că ar trebui scos pentru că noi 
considerăm că deja există un serviciu destul de puternic cu specialiști aici la 
consiliul județean, la Teatrul Al. Davila nu sunt suficiente doar astfel încât să 
necesite o cheltuială cu o casă de avocatură.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Proiectul nr. 4 dacă ne hotărâm să-l 
menținem pe ordinea de zi îl vom discuta în amănunt pentru că are două sub 
puncte importante. Eu vă propun să-l lăsăm totuși pe ordinea de zi dintr-un 
principiu foarte lesne de înțeles, un principiu juridic, este bine să reprezinte 
instituția și instituțiile noastre persoane calificate cu experiența în domeniu. 
Instituțiile trebuie să fie foarte bine reprezentate. Atât timp cât tot în mandatul 
acesta și în mandatul trecut au fost cel puțin doua procese privind ceea ce 
spuneți dumneavoastră pentru că s-a contestat și la momentele respective, faptul 
că de ce să luăm din piață când noi avem o direcție juridică și un serviciu juridic, 
iar Curtea de Apel a dat dreptate consiliului județean, eu vă propun să rămână pe 
ordinea de zi. Cine este de acord dintre consilieri cu ordinea de zi mai puțin cele 
două proiecte, respectiv 9 și 10? Cine este pentru ? Mulțumesc. Se abține 
cineva? Este cineva împotrivă ? Ordinea de zi a trecut. 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
înfiinţarea, organizarea şi funcţionarea Locuinţei protejate pentru victimele 
violenţei domestice, a Serviciului de consiliere vocaţională şi a Serviciului grup 
de suport pentru victimele violenţei domestice, cu aprobarea Statelor de funcții, 
precum și modificarea Organigramei Direcției Generale de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Argeș. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Vreau să vă spun că astăzi mi-a făcut mare plăcere, am fost pe teren, este 
o locuință protejată care îndeplinește toate condițiile standard pentru persoanele 
aflate desigur în dificultate și vreau să felicit cu totul special conducerea 
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DGASPC pentru că suntem printre primele județe care realizăm acest deziderat. 
Sunt proceduri, modalități de înscriere și rog departamentul de comunicare să 
putem promova mai mult și mai bine în media și  prin toate posibilitățile noastre, 
prin UAT-uri , prin poliție, prin cei abilitați, pentru că iată există în Județul 
Argeș începând de astăzi o asemenea unitate care ne-a fost de mult necesară se 
dovedește a fi în practică. Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun 
spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva 
împotrivă? Nu. 

            Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 68. 

 

   - II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Spitalului de Pneumoftiziologie Leordeni. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

  Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine 
este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 69. 

 
                                                   - III  - 

 
       Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Spitalului de 
Pneumoftiziologie Leordeni.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine 
este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 70. 
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- IV  - 

 
       Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
achiziţionarea unor servicii juridice de consultanţă/asistare/reprezentare. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

În fapt, acest proiect are două componente, este vorba de componenta 
consiliului județean ca reprezentare și Teatrul Al. Davila. Înțeleg că la Comisia 
Juridică au fost două amendamente legate de aceste proiect numărul 4. Haideți 
să le discutăm pe rând. Primul amendament. 

Dl consilier județean Mihail Tudor – Primul amendament care a fost propus de 
mine se referă la punctul 2, art 2, referitor la angajarea de servicii juridice 
pentru consiliul județean în procesul de la Înalta Curte pe care l-am propus și 
dacă va fi adoptată să existe o informare către consiliul județean cu privire la 
evoluția acestui proces în timp. Vă mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Și eu vă mulțumesc, domnule consilier, 
mi se pare pertinentă și de bun simț această propunere. Cine este pentru? 
Mulțumesc. Al doilea amendament? 

Dl consilier județean Vasile Negoescu – Al doilea amendament se referă la 
teatru, pentru că materialul realizat de teatru nu face justificarea, adică n-a fost 
pus pe componente, câte procese și ce obiectiv are fiecare proces, în ce etapă se 
află. Noi am solicitat despărțirea de prima parte în condițiile în care la 
următoarea ședința să vină cu un material bine documentat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulțumesc. Dl director de la Davila? 
Dl Poghirc? Pentru că dl Poghirc nu este, sper că sunt în asentimentul 
dumnevoastră să rămână în vigoare amendamentul propus și să-l retragem 
pentru o altă ședință. Cine este pentru? Mulțumesc.Se abține cineva? O 
abținere. Este cineva împotrivă? Nu. 

Acum propun să votăm proiectul în ansamblu cu primul amendament. Poftiți. 
Vă rog. 

Dl consilier județean Eugen Nae – Domnule Președinte, stimați colegi, 
consider că este anormal să achiziționăm servicii juridice deoarece noi avem o 
Direcție Juridică, asta înseamnă director, sef serviciu, înseamnă șef birou, plus 
juriști. De ce este nevoie să achiziționăm aceste servicii? Pentru ce? În 
condițiile în care dumneavoastră le-ati dat cele mai mari salarii din țară acestui 



5 

 

departament. Vi se pare corect ce se întâmplă? Dânșii nu ne mai pot reprezenta 
în procese? Mulțumesc.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Ați terminat? Și eu  mulțumesc.  Uitați-
vă în fața dumneavoastră este dl consilier care nici de 10 minute nu a plecat de 
la mine din cabinet. Și a înțeles foarte clar și foarte bine rostul acestui serviciu. 
Avem o direcție de peste 20 și ceva de specialiști dar sunt situații în viața 
profesională la care reprezentativitatea lasă de dorit. M-ati înțeles foarte bine 
dar este vorba de un  show politic. 

Dl consilier județean Eugen Nae – Chiar nu v-am înțeles, domnule Președinte, 
și nu este vorba de niciun show politic. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Nu, nu, nu, mi-ati și  spus. 

Dl consilier județean Eugen Nae – Deci haideți să lămurim lucrurile. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Lămurim aici, că de asta suntem colegi. 

Dl consilier județean Eugen Nae – Atunci solicit desființarea acestei direcții 
juridice și externalizarea serviciilor.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Când va veni vremea. Ușor. 

Dl consilier județean Eugen Nae – Consider că iesim pe profit. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Ușor. Mai aveți de comentat altceva? 

Dl consilier județean Eugen Nae – Mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulțumesc și eu. Proiectul trebuie votat 
exact așa cum s-a propus cu excepția amânării subiectului legat de teatru. Cine 
este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Mulțumim. 

  Proiectul de hotărâre a fost votat cu 20 de voturi ,,pentru” și 10 voturi  
,,împotrivă” (domnii consilieri județeni Gheorghe Bănică, Eduard Ștefan 
Dima,Iulian Frățică, Ion Ilie, Gheorghe Iliescu,  Eugen Nae, Marius Dorel 
Postelnicescu, Manuel Tică, Mihail Tudor și Victor Gabriel Vasilescu). 

 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 71. 
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- V  - 

 
       Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
modificarea și completarea componenței nominale a Autorității Teritoriale de 
Ordine Publică Argeș.- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine 
este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 72. 
 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Rugămintea ar fi ca după acest vot, 
domnule secretar, să declanșăm procedura ca atare, convocarea ATOP-ului 
cu modificarea care a fost votată astăzi și să fie aleasă și structura de 
conducere. Mulțumesc. 

 

- VI  - 

 
       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Regiei Autonome Județene de 
Drumuri Argeș R.A., pe anul 2020.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a 
spus: 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine 
este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 73. 

 
- VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Regiei de Administrare a 
Domeniului Public și Privat al Județului Argeș R.A., pe anul 2020. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 
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Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine 
este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 74. 

 

                                                

- VIII - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. JUD PAZĂ ȘI ORDINE AG 
S.R.L., pe anul 2020. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine 
este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 75. 
 

- IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea realizării obiectivului de investiție: ”Modernizare DJ 731 D, km 
7+450-19+674, L=12,224 km”, în comunele Coșești, Dârmănești și Pietroșani, 
județul Argeș, a documentației tehnice (faza D.A.L.I.), a Devizului General și a 
indicatorilor tehnico-economici. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

   

    Retras de pe ordinea de zi. 

 
- X  - 

 

       Trecându-se la punctul X al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea realizării obiectivului de investiție: ”Construcție pod pe DJ 703B 
peste Râul Neajlov în sat Siliștea, comuna Căteasca, județul Argeș”, a 
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documentației tehnice aferente (faza D.A.L.I.), a Devizului general și a 
indicatorilor tehnicoeconomici. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

  Retras de pe ordinea de zi. 

 
 Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  -  Ședința de astăzi a luat sfârșit. O 
după-amiază plăcută. 

 Şedinţa s-a încheiat la ora 15.15.   

 

P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

 

 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  

                                                                                       

                                                                       Ionel VOICA 


